
STATUT ÁRNÍ MĚSTO OS TRA V A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 55. schůze Rady městského obvodu Poruba 

ze dne 16.03.2017 

55. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 16.03.2017 v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomní: dle prezenční listiny- 1 O členů 
Omluven: p. Zábojník, místostarosta 

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu z 54. schůze Rady městského obvodu Poruba konané 
dne 23.02.2017. 

Hlasování: 10-0-0 

Podpisem usnesení včetně zap1su z 55. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, Ing. Malíka, místostarostu. 

Ing. Mihálik - na programu 55. schůze Rady městského obvodu Poruba je 46 řádných 
materiálů a 7 přínosů. Přínosy č. 1 - 6 budou zařazeny za bloky materiálů jednotlivých 
předkladatelů. Přínos č. 7 "Zánik mandátu člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba" 
bude předřazen před všechny materiály a bude projednán hned na začátku 55. schůze Rady 
městského obvodu Poruba. Přínos se týká zániku mandátu člena Zastupitelstva městského 
obvodu Poruba Ing. Matyáše Theuera a uvedení do funkce a převzetí osvědčení nového člena 
Zastupitelstva městského obvodu Poruba Bc. Jiřího Svobody. 

Hlasování o upraveném programu 55.  schůze Rady městského obvodu Poruba: 10-0-0 

Rekapitulace programu jednání 55. schůze Rady městského obvodu Poruba: 

Materiál K jaké problematice Zn. předkl. 
/přínos 
Přínos 7 Zánik mandátu člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba Ol 

1 Žádosti o poskytnutí účelových dotací pro oblast sociální a 18 
zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba do 50000,-Kč včetně 

2 Žádosti o poskytnutí účelových dotací pro oblast sociální a 18 
zdravotní péče z rozpočtu SMO-MOb Poruba nad 50000,-Kč 

3 Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí na 17 
pokračování odchytu holubů na území městského obvodu Poruba 

4 Poskytnutí účelových dotací z rozpočtu statutárního města Ostrava, 17 
městského obvodu Poruba v roce 2017 v programu ochrany 
životního prostředí 

5 Rekonstrukce plynovodu ulice Čs. exilu - zřízení věcného břemene - 17 
služebnosti 

6 Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 194 7/3 k. ú. 17 
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Poruba, obec Ostrava 
7 Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p. č. 375 1/9 a 1 7  

pozemek p. č. 375 1 /230, oba v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
8 Stavba "Optické připojení PČR Dělnická 3921 1 0" - zřízení 1 7  

služebnosti inženýrské sítě 
9 Stavba "Plynofikace objektu DK Poklad - STL plynovodní 17 

přípojka" 
1 O Stavba "Stavební úpravy bytového domu č.p. 1 146, 1 1 4  7, 1148 na 17 

ul. Opavská, Ostrava, Poruba" 

ll Zvýšení nájemného za pronájem pozemků v roce 2017 o roční míru 1 7  
inflace 

1 2  Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 1 7  
1 3  Zřízení služebnosti inženýrské sítě k části pozemku p.č. 658, části 1 7  

pozemku p.č. 663 a části pozemku p.č. 670 v k.ú. Poruba, obec 
Ostrava 

1 4  Zřízení služebnosti inženýrské sítě k části pozemku p.č. 991/ 1 1  v 1 7  
k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

1 5  Zřízení věcného břemene - služebnosti k části pozemku p.č. 1 1 36/1 1 7  
a části pozemku p.č. 1 573 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Přínos 1  Náhrada škody na zdraví 1 7  
1 6  Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 1 2  
1 7  Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 12 
1 8  Nabytí staveb bez č.p./č.ev. - garáží v lokalitě ulice Slavíkovy 1 2  
1 9  Nabídka předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. - garáže 12 
20 Pronájem prostor umístěných v budově na ulici Ivana Sekaniny v 12 

Ostravě-Porubě 
2 1  Pronájem prostoru umístěného v budově na ulici Ivana Sekaniny v 1 2  

Ostravě-Porubě 
22 Svěření odboru bytového hospodářství a údržby budov rozhodování 1 2  

o podání výpovědi z nájmu bytu dle ustanovení § 2291 zákona č. 
89/2012 Sb., občanský zákoník 

23 Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 1 2  
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemních smluv 

24 Změna usnesení- Výjimky a záměry přednostních pronájmů bytů 1 2  
25 Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy- 12 

městského obvodu Poruba za rok 201 6  
Přínos 2 Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 1 2  

D 1951/2016, Nd 240/2016 
Přínos 3 Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 12 

D 1 958/2016, Nd 242/2016 
26 Návrh na ocenění pedagogů základních škol 1 O 

27 Návrh na vydání předchozího souhlasu s neupotřebitelností 1 O 

movitého majetku spravovaného příspěvkovou organizací 
28 Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 1 O 

městského obvodu Poruba 
29 Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací 1 O 

městského obvodu Poruba 
30 Souhlas se zapojením do výběrového řízení pro poskytnutí transferů 1 O 

3 1  Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2017 - 1 O 

Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKa VČ/TSK) 
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3 2  Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2017 - 10 
Komise pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKaVČ/TSK) 

33 Změna zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 1 0  
3 4  Uzavření smlouvy o spolupráci při realizaci programu 1 0  

"REVOLUTION TRAIN" 
35 Zadání veřejné zakázky malého rozsahu v Mateřské škole, Ostrava- 1 O 

Poruba, Jana Šoupala, příspěvkové organizaci 
36 Realizace ohňostroje v areálu baseballového hřiště ARROWS 06 

Ostrava 
37 Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., 28.října 06 

3337/7, Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ: 451 93 410 - "GO 
PO sekundární rozvod teplé užitkové vody, trasa D, 2 x DN 80, 2 x 

DN 50, PS 686, ul. Porubská, ul. Gustava Klimenta, Ostrava -
Poruba 

38 Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Úprava prostranství 06 
v Ostravě-Porubě - I. etapa 2017" 

Přínos 4 Vyhodnocení veřejné zakázky "Běžná údržba komunikací 06 
městského obvodu Poruba" 

39 Zadávací řízení veřejné zakázky: Komunitní centrum - VŠICHNI 04 
SPOLU 

40 Zadávací řízení veřejné zakázky: Parkoviště na ulici Alžírské 04 
v Ostravě - Porubě 

Přínos 5 Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o připojení odběrného 04 
elektrického zařízení k distribuční soustavě pro stavbu "Revitalizace 
vstupní plochy u Bludného balvanu, Vřesina" 

4 1  Monitorování projektů realizovaných z poskytnutých dotací 13 
42 Neupotřebitelný movitý majetek centrální záložní zdroj 13 

nepřerušovaného napájení 
43 Kniha Paměť Poruby O 1 
44 Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba k přijetí O 1 

projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a 
stanovení oprávněnosti užití závěsného odznaku při tomto 
sňatečném obřadu 

45 Změna složení redakční rady zpravodaje PRIO Ol 
Přínos 6 Projednání návrhu na změnu a doplnění obecně závazné vyhlášky Ol 

statutárního města Ostravy č. 4/2016 o místním poplatku za užívání 
veřejného prostranství 

46 Kontrola plnění usnesení O 1 

Přínos č. 7 - Zánik mandátu člena Zastupitelstva městského obvodu Poroba 

Ing. Mihálik - v rámci přínosu "Zánik mandátu člena Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba" bereme na vědomí zánik mandátu, neboť jsem obdržel rezignaci zastupitele 
Ing. Matyáše Theuera, který z důvodu pracovního vytížení nemůže řádně plnit zastupitelský 
mandát. Místo něho nastupuje v pořadí na kandidátce politického hnutí ANO 201 1 Bc. Jiří 
Svoboda. 
Bc. Svoboda - v současné době mám ukončené bakalářské studium a chci pokračovat 
v navazujícím inženýrském studiu. Pracuji jako IT manager a mimo jiné se věnuji pořádáním 
dostihů na hypodromu v Bravanticích. Věnuji se také developingu, grafice atd. Kandidoval 
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jsem za hnutí ANO 2011. Jsem svobodný, od narození bydlím v městském obvodu Poruba, 
na Porubské ulici. 
Ing. Mihálik - v  této chvíli jste převzal osvědčení a já Vám děkuji za účast na schůzi Rady 
městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1947/RMObl418/55 

Materiál č. 1 - Žádosti o poskytnutí účelových dotací pro oblast sociální a zdravotní péče 
z rozpočtu SMO-MOb Poruba do 50000,-Kč včetně 

Mgr. Novotný - v materiálu navrhuji upřesnění některých záležitosti, které vyplynuly ze 
závěrečného přezkoumání. Jednalo by se o upřesnění i pro účely kontroly, popř. některé 
náležitosti neuznatelných nákladů, tak jak jsou v zásadách. V návrhu usnesení materiálu 
v bodě 2 1 ), který se týká dotace ve prospěch ústavu MENS SANA, o.p.s, by bylo vhodné 
doplnit do úplného závěru, kde je uvedeno, že projekt probíhá v termínu od O 1.0 1 .  2017 -
3 1. 1 2.201 7  na adrese Ukrajinská 1533/ 1 3, Ostrava-Poruba, doplnit také informaci, že projekt 
probíhá také v dílně na ulici Maďarská, Ostrava-Poruba. 
Mgr. Bajgarová - nestačí pouze uvést, že projekt probíhá v Porubě? 
Mgr. Novotný- bylo by vhodnější místo přesně specifikovat, ať je nepochybné, že to je tou 
budovou fixované. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu návrhu usnesení, bodu 21) dle návrhu Mgr. Novotného, 
tajemníka. 

Úprava návrhu usnesení - bod 2 1): 
2 1 )  rozhodla 

poskytnout účelovou dotaci ve výši 25.000,-Kč ústavu MENS SANA, z.ú., Ukrajinská 
1533/13, Poruba, 708 00 Ostrava, IČ: 65469003 na částečnou úhradu provozních nákladů 
dřevařské a rukodělné dílny - hyg., desinf. a čistící prostředky, ochranné pracovní pomůcky, 
materiál pro dřevařskou a rukodělnou dílnu, služby - teplo, vodné, stočné, el. energie - dílny, 
oprava a udržování budovy Maďarská ul., drobné opravy, el., voda, oprava a údržba PC, 
tiskárny, nájemné - prostory dřevařské dílny v rámci projektu "Zaměstnávání osob s duševním 
onemocněním v podpůrném prostředí", který probíhá v termínu od 01.01.20 1 7  do 3 1 . 1 2.20 1 7  
na adrese Ukrajinská 1533/13, Ostrava-Poruba a v dílně na ul. Maďarské v Ostravě-Porubě 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1948/RMObl418/55 

Materiál č. 2 - Žádosti o poskytnutí účelových dotací pro oblast sociální a zdravotní péče 
z rozpočtu SMO-MOb Poruba nad 50000,-Kč 

Mgr. Novotný- v materiálu navrhuji dvě úpravy: 
1 )  V bodě 3) návrhu usnesení, což vypovídá o dotaci ve prospěch spolku Asociace řeckých 

obcí v České republice. Konkrétně je zde třeba vyškrtnout slova "telekomunikační 
služby", protože toto jsou podle zásad neuznatelné náklady. 
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2) K bodu 9) návrhu usnesení, bych vznesl dotaz, co dotace znamená. Protože žadatel, 
církevní organizace· Diakonie ČCE žádá částečnou úhradu nákladu na spotřebované 
energie v bydlišti uživatelů. Co přesně to znamená, co si pod tím můžeme představit? 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - je to o tom, že organizace Diakonie ČCE má středisko 
na Syllabové ulici ve Vítkovicích, kde pečovatelky, které poskytují pečovatelskou službu mají 
zázemí, kde se např. převlékají, kde se konají porady, odkud vyjíždějí ke klientům, kteří jsou 
také z Poruby. Protože pečovatelská sužba se realizuje přímo u klientů v přirozeném prostředí, 
tak tam píšou, že pečovatelská služba v rodinách probíhá v bydlišti uživatelů. Ale dotace 
je pouze na částečnou úhradu nákladů střediska na ulici Syllabova, na spotřebovanou energii 
v rámci jejich zázemí. 
Mgr. Novotný -navrhuji upřesnit v textu, aby bylo jasné, že se jedná o částečnou úhradu 
nákladu na spotřebované energie zázemí projektu, který probíhá kdekoliv v terénu. 
Aby se to spojilo se zázemím. 
Mgr. Fiala - dle uvedení textace u dalších bodů návrhu usnesení navrhuji, aby v návrhu 
usnesení bylo uvedeno "v místě zázemí služby". 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu bodu 9) návrhu usnesení , kde bude doplněno " ... v místě 
zázemí služby ... " 

Upravený návrh usnesení v bodě 3 ): 
3 )  doporučuje 

Zastupitelstvu městského obvodu Poruba rozhodnout o poskytnutí účelové dotace ve výši 
5.000,-Kč pobočnému spolku ASOCIACE ŘECKÝCH OBCÍ V ČESKÉ REPUBLICE, z.s
Řecká obec Ostrava, pobočný spolek, Vodárenská 700, Krásné Pole, 725 26 Ostrava, IČ: 
66181089 na částečnou úhradu nájmu, energií, tepla, vodné, stočné, odvoz odpadu, internet, 
správa webových stránek spojených s projektem, kancelářské potřeby, spotřební materiál, 
doprava, cestovné, vstupné do kulturních, sportovních a jiných osvětových zařízení mimo kino, 
úklidová služba v rámci projektu "Celoroční činnost kulturně informačního střediska se 
zaměřením na seniory", který probíhá v termínu od 0 1 .01.20 1 7  do 31.1 2.20 1 7  na adrese 
Bohuslava Martinů 8 1 2/1 1, Ostrava-Poruba 

Upravený návrh usnesení v bodě 9): 
9) doporučuje 

Zastupitelstvu městského obvodu Poruba rozhodnout o poskytnutí účelové dotace ve výši 
25.000,-Kč církevní organizaci Diakonie ČCE - středisko v Ostravě, 70300 Ostrava -
Vítkovice, Syllabova 1 278/ 1 9, IČ: 4 1 035526 na částečnou úhradu nákladů na spotřebované 
energie v místě zázemí služby v rámci projektu "Pečovatelská služba v rodinách", který 
probíhá v termínu od O 1 .  O 1.20 1 7  do 31.12.201 7  v bydlišti uživatelů 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1949/RMObl418/55 

Ing. Mihálik - chtěl bych poděkovat Komisi sociální a bytové Rady městského obvodu 
Poruba za jejich práci při vyhodnocování žádostí o dotace. 

Materiál č. 3 - Poskytnutí finančních prostředků z Fondu životního prostředí na 
pokračování odchytu holubů na území městského obvodu Poruba 
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Ing. Mihálik- byly již provedeny úpravy ze strany veterinární správy a odchyt holubů už nyní 
může pokračovat? 
Mgr. Novotný- ano. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1950/RMObl418/55 

Materiál č. 4 - Poskytnutí účelových dotací z rozpočtu statutárního města Ostrava, 
městského obvodu Poruba v roce 2017 v programu ochrany životního prostředí 

Mgr. Novotný- pro účely kontroly a z důvodu zjednodušení navrhuji úpravu návrhu usnesení 
v bodě 5) a to následovně: Vypustit text od slova "zlepšení" (6. řádek) . . . . . .. až po slovo 
pro společnost (což je 5 řádků) a doplnil bych to slovem pořízení. Následuje výčet (trvalky, 
jednoletky .... ) a text návrhu usnesení končí sumou 56 000,- Kč. 
Ing. Mihálik- navrhuji úpravu návrh usnesení dle výše uvedeného návrhu. 

Upravený návrh usnesení v bodě 5): 
5) doporučuje 

Zastupitelstvu městského obvodu Poruba rozhodnout o poskytnutí účelové dotace v programu 
ochrany životního prostředí žadatelům: 
DUHOVÝ KLÍČ, IČ: 27029115 se sídlem 17. listopadu 1123/70, Poruba, 708 00 Ostrava pro 
projekt "Kouzlo zahrad pro žáky s handicapem" (termín konání projektu: 1.3.2017-30.10.2017, 
místo konání projektu: Střední škola prof. Zdeňka Matějčka, 17. listopadu 1132, p.o. Ostrava
Poruba, 708 00 (Praktická škola jednoletá, dvouletá), dotace na: péči a výsadbu nové zahrady, 
vč. bylinkové zahrádky, pořízení - trvalky, jednoletky, semena (včetně travního), hlízy, 
cibuloviny, bylinky, tůje, obaly na květiny, truhlíky, keramické květináče, stojany na truhlíky, 
okrasné oblázky, valouny, solitéry, mulčovací kůru, substrát, rašelinu, herbicidy (postřiky, 
hnojivo), netkaná textilie, jedlé keře, stromky s jedlými plody, nářadí, kolečka, zahradní gril, 
grilovací brikety) ve výši 56.000 Kč 
Nadace na pomoc zvířatům, IČ: 25817981 se sídlem Ukrajinská 1536/28, Poruba, 708 00 
Ostrava pro projekt "dotace z rozpočtu SMO-MOb Poruba pro rok 2017, dotační program 
ochrany životního prostředí (kód OŽP/OŽP) na podporu činnosti Nadace " (termín konání 
projektu: 1.1.2017-31.12.2017, místo konání projektu: Ukrajinská 1536/28, Poruba, 708 00 
Ostrava, dotace na: činnost nadace. Nadace byla založena na dobu neurčitou, peněžní 
prostředky budou čerpány v průběhu roku 2017 k dosažení účelu nadace.) ve výši 100.000 Kč 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1951/RMOb1418/55 

Materiál č. 5 - Rekonstrukce plynovodu ulice Čs. exilu - zřízení věcného břemene -
služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1952/RMOb1418/55 

6 



Materiál č. 6 - Stanovisko k záměru města prodat pozemek p. č. 1947/3 k.ú. Poruba, 
obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1953/RMOb1418/55 

Ing. Mihálik- již několikrát mě oslovili občané s dotazem, týkající se segmentu garáží, které 
se nacházejí vedle společnosti RENATEX CZ, a.s .. Okolní obyvatelé mají podezření, že 
v garážích někdo bydlí. Je to možné? 
Ing. Richter- vlastník odkoupil meziprostor mezi garážemi od Fakultní nemocnice Ostrava 
a má řádně povolení na oplocení, příjezdovou bránu, myslím, že je tam i nějaký dřevník. 
Ing. Mihálik - v předmětné garáží se i topí, je tam komín. Prosím o provedení kontrolní 
prohlídky. 
Ing. Richter - ano kontrolní prohlídku provedeme a Radě městského obvodu Poruba bude 
podána informace. 

Materiál č. 7 - Stanovisko k záměru města prodat části pozemku p. č. 375119 a pozemek 
p. č. 37511230, oba v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1954/RMOb1418/55 

Materiál č. 8 - Stavba "Optické připojení PČR Dělnická 392/10" - zřízení služebnosti 
inženýrské sítě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1955/RMOb1418/55 

Materiál č. 9 - Stavba "Plynofikace objektu DK Poklad - STL plynovodní přípojka" 

Mgr. Bajgarová- nebude schválení materiálu v konfliktu s plánovaným rozšířením přijezdové 
cesty? 
Ing. Richter- věřím tomu, že investor stavby ví, co dělá. Stavba je povolena a městský obvod 
Poruba nemůže koordinovat jednotlivé stavební objekty stavby DK Poklad. Věřím tomu, že je 
to správně, a že se plynová přípojka nebude muset překládat. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1956/RM0b1418/55 

Materiál č. 10 - Stavba "Stavební úpravy bytového domu č.p. 1146, 1147, 1148 na ul. 
Opavská, Ostrava, Poruba" 
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Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1957/RMOb1418/55 

Materiál č. ll - Zvýšení nájemného za pronájem pozemků v roce 2017 o roční míru 
inflace 

Ing. Onderková - materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba, který se však nesešel. Mám dotaz na Ing. Richtra, vedoucího 
odboru výstavby a životního prostředí. V minulosti Rada městského obvodu Poruba přijala 
usnesení, ve kterém bylo řečeno, že smlouvy nově uzavírané, a budou dodatkovány staré 
smlouvy, kde bude kumulovaná inflace. Chápu to správně, že se jedná o staré smlouvy, u 
kterých zatím nebyl uzavřen dodatek a jsou to ty staré smlouvy? 
Ing. Richter - ano, je to popsáno v důvodové zprávě. Odbor výstavby a životního prostředí 
navrhuje stejnou částku, jako v loňském roce, tzn. 100,- Kč. Pokud by částka byla vyšší 
než 100,- Kč, pak uplatňovat míru inflace, pokud by částka byla nižší než 100,- Kč, tak míru 
inflace neuplatňovat, protože administrativa a výdaje by částku převýšili. 
Ing. Mihálik- navrhuji doplnění návrhu usnesení ve variantě A, bod 2): 

2) rozhodla 
upravit nájemné za pronájem pozemků pro rok 2017 o roční míru inflace za rok 2016 v 
případech, kdy zvýšení ročního nájemného bude činit minimálně 100,- Kč 
vše dle důvodové zprávy 

Dle doplněného návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1958/RMOb1418/55 

Materiál č. 12 - Záměr pronájmu pozemků pod garážemi 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1959/RMOb1418/55 

Materiál č. 13 - Zřízení služebnosti inženýrské sítě k části pozemku p.č. 658, části 
pozemku p.č. 663 a části pozemku p.č. 670 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1960/RMOb1418/55 

Materiál č. 14 -Zřízení služebnosti inženýrské sítě k části pozemku p.č. 991 111 v k.ú. 
Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1961/RMObl418/55 

Materiál č. 15 - Zřízení věcného břemene - služebnosti k části pozemku p.č. 1136/1 a 
části pozemku p.č. 1573 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1962/RMOb1418/55 

Přínos č. 1 - Nábrada škody na zdraví 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0 -0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1963/RM0b1418/55 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. -v čí kompetenci je stavba přivaděče na ul. Rudnou, je znám termín 
dokončení stavby? 
Ing. Richter- myslíte F- rampu? 
Mgr. Bajgarová - stavba F-rampy je ve fázi investiční studie, ještě se ani neprojektuje 
dokumentace pro územní řízení a nejsou zahájeny výkupy pozemků. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS. -to asi není ono. 
Ing. Malík- Mgr. et Bc. Curylo, DiS. se zřejmě ptá na rekonstrukci, která probíhá na silnici 
Rudná. Není to naše stavba, komunikace je společnosti Ředitelství silnic a dálnic ČR, opravy 
probíhají již delší dobu. Společnost Ředitelství silnic a dálnic ČR zahájila rekonstrukci 
a až v jejím průběhu se zjistilo, že stav je daleko horší, než se předpokládalo při zahájení 
stavby. Musel se stavět nový most. Pravděpodobný termín dokončení stavby- srpen 2017. 
Ing. Mihálik - stavba se má dokončovat až do závěru roku 2017. 

Materiál č. 16 - Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže" není podepsán 
Mgr. Fialou, vedoucím oddělení přestupků. 
Ing. Stachura- domnívám se, že dostatečné zdůvodnění je uvedeno v důvodové zprávě. 
Ing. Mihálik- to co žadatel k městskému obvodu Poruba činí je co? 
Bc. Lehká- vlastník garáže ví, že někdy v průběhu roku garáž prodá. V městském obvodu 
Poruba panuje situace, že někteří vědí, že jejich garáž má městský obvod Poruba zájem nabýt, 
tak chce předem vědět, za jakým účelem bude kupujícího hledat. Tzn., že pokud bude vědět, 
že městský obvod Poruba nemá záměr garáž nabýt, tak bude hledat kupujícího, s tímto 
předběžným stanoviskem městského obvodu Poruba. Naopak, kdyby věděl, že městský obvod 
Poruba má o jeho garáž zájem, tak nebude hledat kupujícího, uzavírat s ním kupní smlouvu, 
čekat tři měsíce na stanovisko Zastupitelstva městského obvodu Poruba, 
ale pak by pravděpodobně rovnou garáž nabídl městskému obvodu Poruba. Mám za to, 
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že vlastníkovi garáže tuto informaci nelze neposkytnout, respektive nepožádat Zastupitelstvo 
Rady městského obvodu Poruba, aby vyjádřilo svůj záměr. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Omluven 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Zdržel se 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1964/RMObl418/55 

Materiál č. 17 - Nabytí stavby bez č.p./č.ev. - garáže 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1965/RMOb1418/55 

Materiál č. 18 - Nabytí staveb bez č.p./č.ev. - garáží v lokalitě ulice Slavíkovy 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Ing. Mihálik - upozorňuji, že materiál "Nabytí staveb bez č.p./č.ev. - garáží v lokalitě ulice 
Slavíkovy" není podepsán Mgr. Fialou, vedoucím oddělení přestupků. Dotaz na Mgr. Fialu -
vy se domníváte, že u materiálu "Nabytí staveb bez č.p./č.ev. - garáží v lokalitě ulice 
Slavíkovy" musí být konkrétní znalecký posudek? 
Mgr. Fiala - cena podle znaleckého posudku ze skládá ze zastavěné plochy garáže a podle 
nějakého technického stavu garáže, který není k materiálu "Nabytí staveb bez č.p./č.ev. -
garáží v lokalitě ulice Slavíkovy" doložen. A ze zohledněním těchto dvou parametrů vychází 
cena obvyklá. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. - máme typový znalecký posudek na tyto garáže, který nám 
umožňuje se pohybovat od- do. Při posouzení technického stavu se také vychází, že garáže 
odpovídají době, která uplynula od postavení garáže až do současné doby. Samozřejmě, že je 
tam rozdílná míra údržby. Proto každá garáž je podrobována prohlídce techničky, která o 
tomto sepisuje protokol. Pokud je nutné, aby protokol byl součásti tohoto materiálu, tak není 
problém ho tam doložit. Nicméně se domnívám, že to jsou papíry navíc. V podstatě se jedná 
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asi o jeden případ, který Mgr. Fialovi vadí a to je garáž, jejíž cena je 140 tis. Kč. Podle toho, 
jak byl sestaven znalecký posudek, tam mohla být cena stanovena podle metráže, tj. 
150 000,- Kč. Jelikož péče o předmětnou garáž nebyla ,,jedničková", tak cena je snížená cena 
o 5000,00 Kč. Ceny garáží se pohybují od 130 000,- tis. Kč- 140 000,00 Kč, s výjimkou u 
jedné garáže. 
Bc. Lehká - informaci bych chtěla doplnit, že všichni vlastnící s cenami souhlasí. 
Ing. Mihálik - mě šlo o to, zda existuje nějaký technický záznam o stavu garáže. 
Místostarostka doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. mě ubezpečila, že existuje. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1966 1RMOb1418/55 

Materiál č. 19 - Nabídka předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. - garáže 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 O-O-O 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 19671RMOb1418/55 

Materiál č. 20 - Pronájem prostor umístěných v budově na ulici Ivana Sekaniny v 
Ostravě-Porubě 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 19681RM0b1418/55 

Matriál č. 21 - Pronájem prostoru umístěného v budově na ulici Ivana Sekaniny v 
Ostravě-Porubě 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 19691RMOb1418/55 
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Materiál č. 22 - Svěření odboru bytového hospodářství a údržby budov rozhodování o 
podání yýpovědi z nájmu bytu dle ustanovení § 2291 zákona č. 89/2012 Sb., občanský 
zákoník 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 1970/RMOb1418/55 

Materiál č. 23 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s přednostním uzavřením nájemních smluv 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1971/RMOb1418/55 

Materiál č. 24 - Změna usnesení - Výjimky a záměry přednostních pronájmů bytů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 1972/RMOb1418/55 

Materiál č. 25 - Závěrečná inventarizační zpráva statutárního města Ostravy-městského 
obvodu Poroba za rok 2016 

Materiál byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1973/RMOb1418/55 

Přínos č. 2 - Nabytí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 D 
195112016, Nd 240/2016 

Přínos byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1974/RMOb1418/55 

Přínos č. 3 - Nabvtí majetku nepatrné hodnoty v řízení o pozůstalosti spis. zn. 99 D 
1958/2016, Nd 242/2016 

Přínos byl předložen k projednání Finančnímu výboru Zastupitelstva městského obvodu 
Poruba, který se však nesešel a to z důvodu omluvy několika členů, čímž by byl Finanční 
výbor Zastupitelstva městského obvodu Poruba neusnášeníschopný. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1975/RM0b1418/55 

Materiál č. 26 - Návrh na ocenění pedagogů základních škol 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1976/RMOb1418/55 

Materiál č. 27 - Návrh na vvdání předchozího souhlasu s neupotřebitelností movitého 
majetku spravovaného příspěvkovou organizací 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1977/RMObl418/55 

Materiál č. 28 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1978/RMOb1418/55 

Materiál č. 29 - Předchozí souhlas s přijetím daru příspěvkovou organizací městského 
obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1979/RMObl418/55 

Materiál č. 30 - Souhlas se zapojením do yýběrového řízení pro poskytnutí transferů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
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Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1980/RM0b1418/55 

Materiál č. 31 - Vyhodnocení yýběrového řízení na udělení dotací pro rok 2017 - Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKa VČ/TSK) 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1981/RM0b1418/55 

Materiál č. 32 - Vyhodnocení výběrového řízení na udělení dotací pro rok 2017 - Komise 
pro školství, kulturu, sport a volný čas (kód OŠKa VČ/TSK) 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1982/RM0b1418/55 

Ing. Mihálik - chtěl bych poděkovat Komisi pro kulturu, sport a volný čas Rady městského 
obvodu Poruba za jejich práci při vyhodnocování žádostí o dotace. 

Materiál č. 33 - Změna zápisu v rejstříku škol a školských zařízení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1983/RMObl418/55 

Materiál zvláštní povahy č. 34 - Uzavření smlouvy o spolupráci při realizaci programu 
"REVOLUTION TRAIN" 

Mgr. Bajgarová - žádám, aby byl z programu následně zpracován výstup, aby byla Rada 
městského obvodu Poruba informována o obsahu tohoto výstupu. 
Ing. Mihálik- úkol pro Mgr. Novotného- zajistit výstup z tohoto protidrogového programu 
a následně podat informaci členům Rady městského obvodu Poruba. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1984/RMObl418/55 

Materiál zvláštní povahy č. 35 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu v Mateřské 
škole, Ostrava-Poruba, Jana Šoupala, příspěvkové organizaci 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1985/RMOb1418/55 

Materiál č. 36 - Realizace ohňostroje v areálu baseballového hřiště ARROWS Ostrava 
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Ing. Mihálik- navrhuji variantu A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1986/RMOb1418/55 

Materiál č. 37 - Udělení souhlasu společnosti Veolia Energie ČR, a.s., 28.října 3337 17, 
Moravská Ostrava, 702 00 Ostrava, IČ: 451 93 410 - "GO PO sekundární rozvod teplé 
užitkové vody, trasa D, 2 x DN 80, 2 x DN 50, PS 686, ul. Porubská, ul. Gustava 
Klimenta, Ostrava - Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1987/RMOb1418/55 

Materiál č. 38 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Úprava prostranství v 
Ostravě-Porubě - I. etapa 2017" 

Ing. Chodura - chtěl bych doplnit informaci, která není uvedena v důvodové zprávě, 
že veřejnou zakázkou jsme se dostali na 43% rozpočtové ceny. 
Ing. Mihálik - jenom, aby kvalita práce nebyla také tak nízká. Společnost ML TK Ostrava 
už pro městský obvod Poruba pracovala? 
Ing. Chodura- ano, firma pro městský obvod Poruba pracovala na úpravách nástupních ploch 
pro IZS. 
Ing. Malík - upřesnil informaci podanou Ing. Chodurou - o realizaci nástupních ploch 
pro IZS pojednává až následující materiál. Společnost MLTK Ostrava v minulosti dělala 
pro městský obvod Poruba na zakázce týkající se pokládky zatravňovacích panelů. Výsledek 
nebyl úplně ideální. Nicméně nyní soutěžíme na cenu a společnost ML TK Ostrava splnila 
podmínky soutěže. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1988/RMOb1418/55 

Přínos zvláštní povahy č. 4 - Vyhodnocení veřejné zakázky "Běžná údržba komunikací 
městského obvodu Poruba" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1989/RMOb1418/55 

Při předkládání materiál u zvláštní povahy č. 3 9 - 40 a přínosu č. 5 zastoupila předkladatele 
paní Holušovou, pověřenou zastupováním odboru rozvoje obvodu paní Klečková, odbor 
rozvoje obvodu. 
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Materiál zvláštní povahy č. 39 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Komunitní centrum -
VŠICHNI SPOLU 

Ing. Onderková - dotaz se týká i následujícího materiálu "Zadávací řízení veřejné zakázky: 
Parkoviště na ulici Alžírské v Ostravě - Porubě". Již v minulosti se řešilo, že smlouvy nejsou 
upraveny z pohledu daňových věcí, zejména DPH. V návrhu není např. řešen institut ručení 
daně apod., což doporučuji vždy ve smlouvách řešit. 
Ing. Mihálik- úkol pro Mgr. Novotného, tajemníka, popř. pro Ing. Solanského, vedoucího 
odboru finančního a ekonomického- zajistit úpravu částí smluv, kde se hovoří o ceně a DPH. 
p. Klečková - je třeba navrženou úpravu udělat i u těchto dvou návrhů smluv, 
což by znamenalo, úplné přepracování smluv a posunutí termínů. Nebo je možno výše 
uvedený návrh brát jako podnět k přípravě dalších smluv? 
Ing. Onderková- nechci zdržovat zakázky. Tento požadavek již byl vznesen před cca 2 léty. 
Nemusí to být ihned, pokud by se zdrželo zadání veřejné zakázky. 
Ing. Mihálik- navrhuji doplnění člena hodnotící komise a to na pozici číslo 6 navrhuji doplnit 
jméno Ing. Petr Stachura, místostarosta 

Dle předloženého návrhu usnesení a doplněné důvodové zprávy. 

Hlasování: 9-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1  Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Omluven 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Nehlasoval 

Ing. Tlach: Žádám o úpravu hlasování- pro materiál " ...  " hlasuji PRO. 

Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 201 1  Pro 
Petr Zábojník ANO 201 1  Omluven 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Pro 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 

Upravené hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1990/RMObl418/55 
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Materiál zvláštní povahy č. 40 - Zadávací řízení veřejné zakázky: Parkoviště na ulici 
Alžírské v Ostravě - Porubě 

Ing. Mihálik - navrhuji doplnění člena hodnotící komise a to tak, že na pozici číslo 6 navrhuji 
doplnit jméno Ing. Dalibor Malík, místostarosta. 
Mgr. Bajgarová - z důvodu čerpání dovolené se dne 04.05.2017 nemohu zúčastnit jednání 
hodnotící komise. 
Ing. Mihálik -na pozici číslo 4 navrhuji doplnění člena hodnotící komise doc. Ing. Válkovou, 
CSc., místostarostku a jako náhradníka na pozici číslo 4 navrhuji Ing. Petr Stachuru, 
místostarostu. 

Dle předloženého návrhu usnesení a doplněné. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 19911RM0bl418/55 

Přínos č. 5 - Smlouva o uzavření budoucí smlouvy o připojení odběrného elektrického 
zařízení k distribuční soustavě pro stavbu "Revitalizace vstupní plochy u Bludného 
balvanu, Vřesina" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1992/RMObl418/55 

Materiál č. 41 - Monitorování projektů realizovaných z poskytnutých dotací 

Ing. Mihálik - dotaz na Mgr. Novotného, tajemníka - kdo tento výklad udělal a o co se 
výklad opírá? 
Mgr. Novotný- výklad je opřen o právní předpisy. 
Ing. Onderková - tak jako v minulosti se držím hlasování o tomto matriálu a to ze dvou 
důvodů: 
1) Domnívám se, že by monitorovány mohly být projekty až od určité částky. Zdá se mi 

velmi neefektivní monitorovat projekty s dotací do 5 000,- Kč. Náklady pak převyšují 
hodnotu samotné dotace. 

2) Druhým důvodem je financování. Neztotožňuji se zcela s uvedeným výkladem. 
doc. Ing. Válková, CSc. - podporuji myšlenku Ing. Onderkové. Domnívám se, že v minulém 
roce jsme se shodli, že budou monitorovány pouze projekty s dotaci nad 50 000,- Kč. Pokud 
možno, chtěla bych, aby to tak zůstalo. 
Mgr. Bajgarová - jsem v kulturní komisi na městě. Monitorujeme projekty vždy, 
je to součástí činností členů komise a nikdo za to nikdy neobdržel ani korunu. Monitoring 
se dělá ve volném čase, o víkendech, po večerech, kdykoliv. Nevidím důvod, proč by s tím 
měly být spojovány náklady. Dotaci vyšší než 50 000,- Kč nedáváme skoro nikomu. Obecně 
mi přijde absurdní za to komisi platit. 
doc. Ing. Válková, CSc. - my neplatíme za monitoring projektu nic a je to v předloženém 
materiálu uvedeno. 
Ing. Mihálik - takový požadavek byl na zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, 
myslím si, že ho vznesl zastupitel PhDr. Ing. Horák, že se jako členové komise podílejí 
na kontrole přidělených dotací, že tam jezdí ve svém volném čase a požadovali úhradu 
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za čas strávený při kontrole, my poskytujeme pouze auto s řidičem. V této chvíli pouze 
potvrzujeme, že nebudeme platit i nadále. 
Mgr. Novotný - na posledním zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba byl vznesen 
pouze dotaz PhDr. Ing. Horáka, že na jeho dotaz nebylo odpovězeno. Bylo mu sděleno, 
že na dotaz se písemně odpovídalo již týden po konání prosincového zasedání Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba. 
Mgr. et Bc. Curylo, DiS.- mám pouze informace z Komise sociální a bytové Rady městského 
obvodu Poruba. Někteří členové pouze poukazovali na skutečnost, že projekty v sociální 
oblasti probíhají převážně během pracovního týdne např. od 07.00 hod. do 15.00 hod. a 
členové komise, když jsou pracující, tak se nemohou zúčastnit monitoringu tohoto projektu. I 
kdyby je zaměstnavatel uvolnil, ale neobdrželi by refundaci mzdy. 
Mgr. Bajgarová - když za to neplatíme, ta nám může být jedno, co monitorujeme. Pokud by 
s tím byly spojeny náklady, tak rozumím, že se budou nastavovat limity. 
Mgr. Novotný - materiál je předložen ve stejné podobě jako v loňském roce, pouze 
tam je reakce na to, že kategorie "ostatní" už není řešena v rámci pracovní skupiny, ale přímo 
komisí. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 7-1-2 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 l l  Pro 
Petr Zábojník ANO 201 1  Omluven 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Proti 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Zdržel se 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1993/RMOb1418/55 

Materiál č. 42 - Neupotřebitelný movitý majetek - centrální záložní zdroj 
nepřerušovaného napájení 

doc. Ing. Válková, CSc.- jelikož pořizovací cena záložního zdroje byla 326 868,70 Kč, ptám 
se, zda tento zdroj je již ve stavu, že ho nelze nikomu nabídnout, není již funkční? 
Mgr. Novotný - informoval jsem se u Ing. Juhásze, vedoucího oddělení informatiky, který mi 
sdělil, že zdroj je již nespolehlivý a v zásadě nepoužitelný. Jeho životnost je cca 1 O let. Odvoz 
a zajištění ekologické likvidace se bude soutěžit prostřednictvím společnosti e-Centre, a.s., 
maximální cena včetně likvidace je 200 tis. Kč. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č.1994/RM0b1418/55 

Materiál č. 43 - Kniha Paměť Poruby 
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Mgr. Bajgarová - přijde mi neefektivní pořizovat 500 ks výtisku knihy "Paměť Poruby" (dále 
jen výtisků), když o 10 000,- Kč více jich můžeme mít 1 000 ks. 
Bc. Otipka - 1 000 ks je pro nás poměrně dost, budeme knihu používat i jako dárek. Pokud 
se Rada městského obvodu Poruba rozhodne pro pořízení 1 000 ks výtisku, což činí rozdíl 
10 350,- Kč, myslím si, že jsme schopni to využít. 
doc. Ing. Válková, CSc. - kde těch 1000 ks výtisků uložíme? Al 1 O 000,- Kč jsou také peníze. 
Bc. Otipka - 500 ks výtisku jsme zvolili pro to, že se domníváme, že kniha by měla vyjít 
a myslím si, že 500 ks je pro nás akorát. Když se objedná 1 000 ks výtisků, máme nějaký 
sklad, kde kniha může být dočasně uložena. 
Ing. Mihálik- podává Mgr. Bajgarová, místostarostka, návrh na změnu usnesení- pořízení 
1000 ks výtisků? 
Mgr. Bajgarová - ne. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1995/RMObl418/55 

Materiál č. 44 - Pověření člena Zastupitelstva městského obvodu Poruba k přijetí 
projevu vůle snoubenců, že spolu vstupují do manželství, a stanovení oprávněnosti užití 
závěsného odznaku při tomto sňatečném obřadu 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 1996/RMObl418/55 

Materiál č. 45 - Změna složení redakční rady zpravodaje PRIO 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 1997/RMObl418/55 

Přínos č. 6 - Projednání návrhu na změnu a doplnění obecně závazné vvhlášky 
statutárního města Ostravy č. 4/2016 o místním poplatku za užívání veřejného 
prostranství 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 1998/RMObl418/55 

Materiál č. 46 - Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 1999/RMObl418/55 
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Diskuze/připomínky: 

Ing. Mihálik: 
- na elektronickém úložišti zveřejněna informace ze služební cesty do Prahy, která se konala 

dne 22.02.20 1 7. 
dále byla na elektronickém úložišti vložena doplněná nabídka společnosti Obaly Adamec -
byla upřesněna nabídka k podání žádosti o koupí pozemku v Zóně lehkého průmyslu 
v Areálu Nad Porubkou. 

Mgr. Bajgarová: 
bude nám doručeno vyjádření k souhlasu s umístěním stavby Severního spoje, včetně 
mapových podkladů. Stavba F -rampa je nové připojení z ulice Francouzské na Rudnou. 
Stavba je nyní ve fázi investiční studie, co se týče stavby Severního spoje, tak se řeší 
dokumentace pro územní řízení. Budeme dávat souhlas k umístění stavby. Ještě nezačaly 
výkupy pozemků, takže to je ještě na dlouhou dobu. 
Ing. Mihálik - členové Rady městského obvodu Poruba i členové Zastupitelstva městského 
obvodu Poruba by měli být průběžně informováni o vývoji staveb. 

doc. Ing. Válková, CSc.: 
informovala se, zda členové Rady městského obvodu Poruba mají zájem být informováni 
o tom, jak ministerstvo financí postupně ruší v městském obvodu Poruba na provozování 
hracích automatů? 
Ing. Mihálik - bylo by dobré tuto informaci vložit na elektronické úložiště. Myslím si, že 
by to byla zajímavá informace i pro zastupitelé městského obvodu Poruba. Zveřejněná 
tabulka bude průběžně aktualizována a to vždy před zasedáním Zastupitelstva městského 
obvodu Poruba. 
doc. Ing. Válková, CSc.- na elektronickém úložišti bude informace zveřejněna. 

Ing. Malík: 
- podal informaci o uzaverce, která proběhne od 03.04.2017 na ulici 1 7. listopadu 

v městském obvodu Poruba. Bude uzavřen směr na Rudnou v délce od křižovatky 
Opavská x 17. listopadu po Domov sester. Komunikace se bude frézovat a proběhne 
pokládka nového povrchu. Uzávěrka bude trvat cca 14 dnů. Je to akce společnosti 
Ředitelství silnic a dálnic ČR. Informace bude rovněž zveřejněna v porubském měsíčníku 
PRIO. Objízdná trasa povede rovně po ulici Opavská na Bíloveckou, přes městský obvod 
Svinov a na Rudnou. Porubští občané si mohou trasu zkrátit okolo kolejí VŠB-TU. 
z důvodu stále častějších dotazů občanů se informoval, jakým způsobem se občané mohou 
podílet na výstavbě malých parkovacích ploch či na pokládce zatravňovacích panelů. 
Na toto téma jsme již před časem na Radě městského obvodu Poruba diskutovali, ale 
nejsem si přesně vědom, k jakému závěru jsme dospěli. 
Mgr. Fiala - odbor komunálních služeb musí jasně definovat co by rád a dle toho se najde 
řešení. 
Ing. Mihálik - např. přichází občan, který si chce zafinancovat parkovací místo. Má-li 
plochu, která tomu vyhovuje, je z naší strany "nerozumné" toho nevyužít. Problém je, 
že to nebude parkovací místo, když se bude jednat o pokládku zatravňovacích panelů. 
Mgr. Fiala - těch okolnosti, které bude třeba zohlednit je více. Jde o to, jestli parkovací 
stání bude obvod budovat třeba po té, co takových žádosti v rámci dané lokality obdrží 
více, nebo to nechá na uživatelích. Pak je třeba po vzoru např. Polanky nad Odrou, 
Ostravy-Jihu nebo Ostravy-Vítkovic, to zohlednit ve vyhlášce týkající se místního 
poplatku za zvláštní užívání. 

20 



Ing. Mihálik- ano. Místostarosta Ing. Malík připraví 2-3 návrhy řešení. 

55. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 11.00 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 16.03.2017 

/-:� _,/' Zapsala: Ing. Pavla Majerová, oábor vnitřních věcí 

Příloha zápisu: 
1. Usnesení z 55.  schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 

pro členy Rady městského obvodu Poruba) 

Ing. Petr Mihálik 
starosta městského obvodu Poruba 

2 1  

//0 
./ I / . 

I.ng. Daliboft Malík 
místosta?sta městs�ého obvodu Poruba 


